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Kort verslag
Datum : donderdag 30 november 2017
Tijd : 20.00 uur
Plaats : burgemeesterskamer gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : dhr. J.G. van Maanen (wnd. voorzitter/SGP), mw. P. van Kuilenburg (GBN),
dhr. P.A.J. van Zoest (VN), dhr. drs. S.L.T.A.J. Nouwens (VVD), dhr. A.C.
Hakkert (CDA), dhr. R. van de Wardt (PvdA) en dhr. K.G. Steenbergen
(raadsgriffier).

Afwezig : dhr. H.H. de Vries (burgemeester), dhr. drs. E.J. van Tellingen (VN) en mw.
H.B. Challik (PvdA).

Nr. Omschrijving agendapunt

1. Opening

De waarnemend voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen 
welkom. Er is een bericht van verhindering binnengekomen van 
burgemeester De Vries, de heer Van Tellingen en mevrouw Challik.

2. Vaststelling gewijzigde agenda

De gewijzigde agenda is ongewijzigd vastgesteld.

3. Verslag van de vergadering van 2 november 2017, inclusief actielijst

Verzoek

Actielijst
De raadsgriffier meldt dat er inmiddels duidelijkheid is gekomen in de 
locatie voor de laatste Nieuwjaarsreceptie van de gemeente Neerijnen op 
maandagavond 8 januari 2018. Die wordt gehouden in het Stroomhuis te 
Neerijnen, omdat het gemeentehuis voor het te verwachten aantal 
bezoekers niet veilig genoeg is.
Mevrouw Van Kuilenburg vindt het spijtig dat er weer voor het Stroomhuis 
is gekozen. Als het niet in het gemeentehuis kan, zou nu Est eigenlijk aan de 
beurt zijn om de nieuwjaarsreceptie te houden.
Na discussie wordt aan het college verzocht om hier nog eens naar te kijken  
en te bezien of er toch nog een mogelijkheid is om verder te gaan met de 
daarover gemaakte afspraken. Dus de nieuwjaarsreceptie in Est.

Het verslag is ongewijzigd vastgesteld en de Actielijst wordt geactualiseerd!

4. Ingekomen stukken en mededelingen

Ingekomen stukken
• Memo raadsvoorstel besteding precariobelasting: in de Memo is te 
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Actie

lezen dat het aangekondigde raadsvoorstel, die is toegezegd in 
december naar uw raad te komen, helaas door de noodzakelijke 
afstemming met de buurgemeenten en de goedkeuring in het Arhi 
proces niet tijdig gereed is. Er wordt gestreefd naar agendering in de 
cyclus van januari 2018.

• GO: er is een voorstel neergelegd door GO, op verzoek vanuit de 
laatste werkgroep RIS tot het digitaal beschikbaar kunnen stellen van 
formulieren voor het aanvragen van spreekrecht door de inwoners, 
het invullen van schriftelijke vragen, amendementen, moties, e.d.. Dit 
is mogelijk vanaf januari 2018, als akkoord kan worden gegaan met 
de minimale aangegeven investering en jaarlijkse kosten voor deze 
module. Dekking kan worden gezocht binnen het huidige budget.
➢ Na discussie over de te volgen procedure voor besluitvorming, zijn  

de fractievoorzitters van mening dat de invoering van de digitale 
formulieren binnen het RIS en daarmee ook dus binnen de App 
geen vertraging zou moeten opleveren voor het doorlopen van de 
besluitvormingsprocedure. Voor dit kleine bedrag, waar ook nog 
eens dekking voor is wordt een uitzondering gemaakt. In de 
voorjaarsnota 2018 zal hier iets over worden gemeld.

➢ De fractievoorzitters zullen dit binnen hun fracties nader uitleggen.

5. Conceptplanning raadcyclus 2017-09, versie 26 oktober 2017

Afspraak

De heer Van Zoest geeft aan dat de heer Van Tellingen via de email heeft 
verzocht om de Gebiedsvisie VaHe door te schuiven naar de Beeldvorming 
in februari en daardoor januari te benutten ter agendering van het onderwerp 
Energieneutrale gemeente, zoals dat via de aangenomen Motie is bepaald.
De raadsgriffier geeft aan dat de heer Van Tellingen er daarbij vanuit is 
gegaan dat er in januari geen (onvoldoende) informatie beschikbaar zou zijn 
om dit te kunnen agenderen. Echter heeft de ambtelijke organisatie laten 
weten dat dit onderwerp gewoon geagendeerd kan worden in januari, dus 
stelt hij voor om aan de oorspronkelijke planning vast te houden.
Na discussie spreken de fractievoorzitters af dat ze de planning handhaven 
en zal Energieneutraal worden geagendeerd in de Beeldvorming van 
februari.

Concept-planning:
➢ alle raadsvoorstellen zijn bij de griffie aangeleverd
➢ de concept-agenda’s zijn, na aanpassing van de tijden in de 

Beeldvormende vergadering en de agendering van éénmalig drie 
onderwerpen, akkoord bevonden

Actie Het Presidium kan zich vinden in de concept-agenda’s en geeft de 
raadsgriffier opdracht om deze verder uit te werken! 

6. Evaluatie raadcyclus 2017-08
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De heer Van Zoest zegt de omgangsvormen binnen de raad goed en 
plezierig te vinden. Iedereen heeft voldoende gelegenheid voor zijn inbreng 
en wordt gerespecteerd. Ook is hij blij dat de coalitie geen pact vormt en 
soms ook wisselend stemt, waardoor ook de oppositie inbreng kan hebben.

De heer Hakkert vindt dat de cyclus goed is verlopen, maar blijft een slecht 
gevoel overhouden aan het feit dat we nogal makkelijk van procedures 
afstappen als dat zo uitkomt. Bijvoorbeeld was er afgesproken dat we een 
advies zouden meegeven over de HWG in de beeldvormende vergadering 
aan de wethouder. Daarin wordt besloten om dit in de Oordeelsvormende 
vergadering terug te laten komen en tot verbazing wordt net daarvoor 
voorgesteld om de advisering door te schuiven naar de volgende cyclus. Dit 
is niet bevorderlijk voor onze planning en werkwijze.
De heer Nouwens denkt dat we flexibel met procedures moeten kunnen 
omgaan als de situatie daarom vraagt. De oordeelsvormende vergadering is 
overigens correct verlopen en er is een goede discussie in gevoerd.
Mevrouw Van Kuilenburg zegt dat haar fractie al een tijdje graag advies 
over de HWG uitbrengt, maar dat dit telkens vooruit geschoven wordt. Elke 
keer duikt er op het laatste moment weer nieuwe informatie op en wordt er 
weer afgeweken van de afspraken. Dit is voor inwoners niet meer te volgen.
De heer Van de Wardt geeft aan dat hij zich in het voorstel tot uitstel van het 
college kon vinden, temeer omdat er nog veel vragen onbeantwoord waren 
op dat moment.
Mevrouw Van Kuilenburg reageert door te zeggen, dat als zich een 
dergelijke situatie voor doet het college middels een Persbericht dat kenbaar 
moet maken naar de inwoners, ondernemers, e.d.
De heer Van Maanen geeft aan dat we aansluitend aan dit Presidium zullen 
overleggen over een raadsbrede motie met betrekking tot de MIRT-
verkenning en de te maken keuze uit de beide scenario’s.

7. Wat verder ter tafel komt

7.1 West Betuwe Beraad

Mevrouw Van Kuilenburg zegt dat het helder was wat gevraagd werd in het 
WBB over de drie verbonden partijen, maar dat de onderbouwing ronduit 
slecht was. Het was ook verbazingwekkend om te moeten vernemen dat de 
Agendacommissie WBB voorbij is gelopen door de Stuurgroep.
De heer Van de Wardt geeft aan dat de zorgvuldigheid met betrekking tot de 
drie voorstellen voor de verbonden partijen te wensen over liet, dat moet 
toch echt beter. Betrek daarbij ook tijdig de OR (BOR) zodat meer draagvlak 
ontstaat voor de voorstellen.
De heer Van Zoest vult aan dat er die avond ook wel erg veel medewerkers 
van de AVRI aanwezig waren, waaruit hun betrokkenheid blijkt.
De heer Van Maanen geeft een korte weergave van het besprokene in de 
agendacommissie WBB en gaat in op de procesgang voor het onderwerp 
verbonden partijen tussen de agendacommissie en de stuurgroep en 
herhaalt wat ook is verwoord in het verslag van de Agendacommissie WBB: 
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de agendacommissie heeft op basis van een paar regels aangeleverde tekst 
besloten om het onderwerp anders in te vullen dan vooraf door de 
stuurgroep/werkgroep is gevraagd. Daarop heeft de stuurgroep gemeend 
toch de drie voorgenomen besluiten te moeten agenderen, waarop veel ruis 
is ontstaan tussen de leden van de agendacommissie en de stuurgroep. 
Toch denkt hij dat het maandagavond een goede vergadering is geweest 
met een onbevredigende uitkomst voor de stuurgroep. 
De heer Van de Wardt denkt dat de brief vanuit de BOR ook heel erg 
duidelijk is en dat er meer vooroverleg nodig is.
De heer Hakkert mist de onderbouwing in de brief van de BOR, maar ook in 
de vergaderstukken vanuit de stuurgroep.
De heer Van de Wardt vraagt hoe het personeel van de AVRI hier zelf in 
staat, is er overleg met hen geweest en is de uitkomst van die bespreking 
zorgvuldig afgewogen. Hij is blij dat de stuurgroep de voorstellen heeft terug 
genomen en verwacht een beter voorbereid voorstel de volgende keer.
De heer Hakkert heeft zich ook verbaasd hoe de voorbereiding van deze 
vergadering tot stand is gekomen. Hij wijst op het formulier voorbereiding 
Beeldvormende vergadering die we in Neerijnen gebruiken, wellicht kan die 
ook in WBB verband worden gebruikt.
Mevrouw Van Kuilenburg zegt dat de presentatie van de wethouder helder 
en duidelijk was, waarbij eveneens inzichtelijk is gemaakt welke keuzen 
(tranches) de stuurgroep voorstelt met betrekking tot de verbonden partijen.
De heer Van Maanen is blij dat de wethouder de voorstellen terugnam en 
dat was ook verstandig. De leden van het WBB waren hierin unaniem.
De heer Van Zoest refereert naar de uitkomst, de stuurgroep heeft nu de 
opdracht ook meegekregen om met de AVRI in gesprek te gaan.
De heer Van Maanen vult aan dat de directeur van de AVRI duidelijk heeft 
geprobeerd aan te geven, dat we eerst alles helder en duidelijk moeten 
hebben alvorens we tot besluitvorming kunnen overgaan. Maar de 
stuurgroep bevaart een andere route, zij willen eerst richting en dan praten.
De heer Van Zoest vindt het beter om eerst te praten en dan koers bepalen.
Mevrouw Van Kuilenburg zegt dat we er nu nog lang en breed over kunnen 
blijven praten, maar het WBB heeft nu een advies meegegeven aan de 
stuurgroep. Die pakt dat op en werkt dat uit en komt daarna terug.
De heer Van de Wardt is van mening dat wij niet op de stoel van de directie 
moeten gaan zitten.
De heer Nouwens is van mening dat een stap ervoor door de stuurgroep 
beter was geweest. Op basis van het dienstverleningsconcept dat nu is 
overgeslagen. Daarna had men pas een richtinggevende uitspraak aan het 
WBB mogen vragen.
De heer Van Zoest vraagt wat de Agendacommissie WBB nu gaat doen.
De heer Van Maanen antwoordt dat de stuurgroep met een verbeterd 
procesvoorstel bij de agendacommissie komt.
Mevrouw Van Kuilenburg geeft aan dat we ook een vervanger voor de heer 
Van Maanen moeten aanwijzen die hem bij afwezigheid vervangt in de 
agendacommissie WBB. Zelf is ze op vrijdag aan het werk en dus niet 
beschikbaar.
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Afspraak Na discussie spreken de leden af de aanwijzing van een plaatsvervanger in 

de agendacommissie nog even aan te houden en opnieuw te agenderen.

7.2 Afscheidscadeau gemeenten GNL en/of Welkomstcadeau West Betuwe

Afspraak

De gemeente Lingewaal denkt na om een soort “afscheidscadeau(tje)” aan 
zijn inwoners te schenken bij het opgaan in de nieuwe gemeente West 
Betuwe (markeren momentum). Dat kan een individueel cadeautje zijn aan 
alle inwoners/gezinnen/huisadressen (bijvoorbeeld amarylisbol, mok of 
handdoek) of één cadeau aan alle inwoners ergens in de huidige gemeente 
(bijvoorbeeld kunstwerk o.i.d.). Leeft dit idee voor een afscheidscadeau/ 
welkomstcadeau ook bij de beide andere gemeenten? Afgesproken is dat de 
leden van de Agendacommissie WBB dit idee zullen terugleggen in het 
eigen Presidium, waarna de uitkomst weer wordt geagendeerd in een 
volgende Agendacommissie.

Na discussie spreken de leden van het Presidium af, dat het idee voor één 
gezamenlijk cadeau aan de eigen inwoners wel aanspreekt. Daarin wenst 
men een recreatief tintje te leggen, denk bijvoorbeeld aan een recreatieve 
en aantrekkelijke fietsroute die alle kernen van Neerijnen aan doet. De route  
kan dan met bordjes/paaltjes worden uitgezet, waarop het gemeentewapen 
van de gemeente Neerijnen prijkt. De start en finish kan gerealiseerd 
worden vanaf een plein(tje) ergens binnen een gekozen dorpskern waar al 
volop parkeermogelijkheden aanwezig zijn. In dat plein(tje) kan dan een 
grotere uitgave van het gemeentewapen van de voormalige gemeente 
Neerijnen zichtbaar worden gemaakt. Een dergelijk initiatief hoeft 
waarschijnlijk ook niet heel veel te kosten en is derhalve nog eenvoudig 
realiseerbaar.

8. Rondvraag

Van de rondvraag is in deze vergadering geen gebruik gemaakt.

9. Sluiting

De waarnemend voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit 
de vergadering om 20.50 uur.

Vastgesteld in de vergadering van het Presidium d.d. 11 januari 2018

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen H.H. de Vries
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ACTIELIJST
Nr. Activiteit Wie Startdatum Afgedaan op

16-13 Vluchtelingenopvang/-beleid

Reacties meenemen naar college. Zodra 
een PvA is opgesteld raad consulteren.

Burgemeester 29-03-2016

2017

17-12 Laatste nieuwjaarsreceptie Neerijnen

Onderzoeken of laatste receptie van de 
gemeente Neerijnen gehouden kan 
worden in het gemeentehuis.

De nieuwjaarsreceptie wordt gehouden op 
8 januari 2018 in Neerijnen.

Het Presidium verzoekt het college de 
locatiekeuze te bezien, nu niet voor het 
gemeentehuis is gekozen!

Burgemeester 31-08-2017

30-11-2017

17-13 Informatieverstrekking restant 
wegenonderhoud 2017

Wethouder Kool wordt verzocht om 
informatie te verstrekken over het restant 
van het geplande wegenonderhoud 2017

Burgemeester 28-09-2017 30-11-2017

17-14 Budget leefbaarheidsfonds voor 2018

Er zal in overleg met de ambtelijke 
organisatie en de wethouder een voorstel 
worden voorbereid voor toekenning van 
budget voor 2018.

Van Maanen en 
Hakkert

02-11-2017 30-11-2017

17-15 Rapportage initiatieven Leefbaarheids-
fonds 2017

Het Presidium gaat er van uit dat het 
college nog voor het einde van dit jaar met 
een rapportage komt over de verleende en 
geweigerde initiatieven leefbaarheid 2017, 
waarbij tevens is aangegeven per initiatief 
welke criteria daaraan ten grondslag 
hebben gelegen. 

College B&W 02-11-2017

17-16 Plaatsvervangend lid Agendacommissie 
WBB

Agenderen in het volgende Presidium!

Raadsgriffier 30-11-2017
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17-17 Afscheidscadeau inwoners Neerijnen

Idee voor één gezamenlijk cadeau aan 
de eigen inwoners bij samengaan in 
WB. Daarin wenst men een recreatief 
tintje te leggen, denk bijvoorbeeld aan 
een recreatieve en aantrekkelijke 
fietsroute die alle kernen van Neerijnen 
aan doet.
Het college wordt verzocht dit op te 
pakken en met een voorstel naar de 
raad te komen.

College B&W 30-11-2017
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